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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:149 Anställningar inom säkerhetsklassad verksamhet

Förra veckan avslöjade SVT att en kvinna som saknade både uppehållstillstånd 
och arbetstillstånd fick en säkerhetsklassad tjänst inom kriminalvården. Faktum 
är att justitieministern själv undertecknade beslutet om undantag från kravet på 
svenskt medborgarskap.

Därför vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson:

 

Hur många sådana undantag har ministern undertecknat, och hur många 
anställda utan uppehållstillstånd finns det inom kriminalvården? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-07
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00


